
Fra: Bjørg Larsen <Bjorg.Larsen@hfk.no> 
Sendt: fredag 7. juni 2019 11:23 
Til: Bente Kopperdal Hervik 
Emne: SV: Skyttarlaget - ekstra søknad 
 
Kan eg få dokumentasjon på innkjøp av tenestar og elektroniske skiver, elles OK 
 
Mvh Bjørg 
 
 
 
 

Fra: Bente Kopperdal Hervik <bente.kopperdal.hervik@radoy.kommune.no>  
Sendt: fredag 7. juni 2019 11:18 
Til: Bjørg Larsen <Bjorg.Larsen@hfk.no> 
Emne: VS: Skyttarlaget - ekstra søknad 

 
Er dette godt nok som tilleggssøknad om spelemidlar? 
 
Fra: Jon Magne Gabrielli [mailto:jmgabrielli@gmail.com]  

Sendt: torsdag 6. juni 2019 16:35 

Til: Bente Kopperdal Hervik; Oystein Dalland 
Emne: Re: Skyttarlaget - ekstra søknad 

 

Vi søker om tilleggsmidler til anlegget, da det ble en del dyrere enn budsjettert 

 

Radøy Skyttarlag 

V/ Øystein Dalland 

mob: 90 61 87 89 

Varadane 21 

5911 Alversund 

org: 895742562 

 

Hovedgrunnene til at anlegget ble en del dyrere, var økt kostnad til grunnarbeid, og 

elektroniske skiver. 

Grunnarbeidene var budsjettert med kun dugnad. Arbeidet ble vesentlig større enn forutsatt og 

vi endte opp med å kjøpe tjenester for 113 058kr eks mva 28264,5 mva = tot 141 322,5kr i 

tillegg til utført dugnad.  

De elektroniske skivene steg i pris med 63 750 eks mva 15 937,5 mva = 79 687,5 tot 

Total økning: 176 808 eks mva, 44 202mva = 221 010 tot. 

 

Vennlig hilsen Radøy skytterlag 

Jon Magne Soltveit Gabrielli 

97975339 

 

 

ons. 20. mar. 2019 kl. 16:01 skrev Bente Kopperdal Hervik 

<bente.kopperdal.hervik@radoy.kommune.no>: 

Hei  
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Viser til tidlegare samtale med Jon Magne om tilleggssøknad om spelemidlar.  

  

Eg har no fått tilbakemelding frå fylkeskommunen om at skyttarlaget kan søkja ekstra midlar 

til skytebana (100 meter-bana). Dette må gjerast seinast i løpet av juni månad.  

  

I tillegg til info om laget (namn, adresse, e-postadresse, organisasjonsnr, kontaktperson) 

treng dei opplysningar om kvifor anlegget vart dyrare enn planlagt og søknadssum. Totalt 

kan de altså få inntil 1/3 av kostnaden i spelemidlar innanfor dei satsane som gjeld for den 

type anlegg.   

  

Med venleg helsing 

Bente Kopperdal Hervik 

rådgjevar kultur 

Tlf. 56 34 90 12 
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